

对于 SMART Board 交互式白板危险材料表

Hazardous Materials Table for SMART Interactive WhiteBoards

这份文件是必需的销售电器及电子产品进入中国的人民共和国。由下表中的“X”，指出任何物质都符合欧盟 RoHS（有害物质限制）修订指令 2011/65 / EU 下豁免。

This document is required for the sale of electrical and electronic products into the People's Republic of China. Any substances noted by an "x" in the following table are exempt under the EU RoHS (Restriction of Hazardous Substances) Recast Directive 2011/65/EU.

部件名称 (Part Name)	有毒有害物质或元素 (Toxic and Hazardous Substances or Elements)					
	铅 Lead (Pb)	汞 Mercury (Hg)	镉 Cadmium (Cd)	六价铬 Hexavalent chromium (Cr6+)	多溴联苯 Polybrominated biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
背板 (Backboard)	o	o	o	o	o	o
PCBA 印刷电路部件 (Printed Circuit Board Assemblies)	x	o	o	o	o	o
笔盘部件 (Pen)	o	o	o	o	o	o
缆线连接与附件 (Cables and Cable Accessories)	o	o	o	o	o	o
镜头模块 (Camera Modules)	o	o	o	o	o	o
金属部件 (Metal Parts)	o	o	o	o	o	o
塑料部件 (Plastic Parts)	o	o	o	o	o	o

本表格依据 SJ/T 11364 的规定编制。

This table is prepared in accordance with the provisions of SJ/T11364

o 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 GB/T 26572 规定的限量要求以下。

o Indicates that said hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this part is below the limit requirement of GB/T 26572.

x 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 GB/T 26572 规定的限量要求。

x Indicates that said hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials used for this part is above the limit requirement of GB/T 26572.